
 

 

Děkujeme ti občane, aneb odpady poprvé. 

Chtěl bych takto veřejně poděkovat občanovi (nebo dokonce občanům …), že se snaží o svůj 

příspěvek k ekologickému chování takzvaně stůj, co stůj. Je až s podivem, jakého zde máme 

inteligentního a neskutečně gramotného spoluobčana či dokonce spoluobčany, že se věnují 

třídění odpadů natolik vehementně. Ostatně názor si udělejte sami, viz následující fotko 

pořízené 31.5.2021 v cca 20:00 u kontejnerů u samoobsluhy. 

Opravdu díky Vám, je 

radost tu mít takového 

inteligenta, či dokonce 

inteligenty. Bohužel tato 

situace není ojedinělá, ale 

pravidelná, především 

právě u kontejneru na 

nápojové kartóny, v kterém 

už jsem viděl například část 

něčí knihovny, papírové 

krabice od čehokoliv (to už 

je prakticky evergreen), 

plechovky od čehokoliv, a 

určitě bych si vzpomněl na 

další příklady. 

Takže číst umíme všichni, 

tedy alespoň v to doufám, 

tak prosím třiďte podle 

návodu. 

Kdo by to na fotce nepřečetl: 

„DO TÉTO NÁDOBY NEPATŘÍ: 

- jiné odpady od nápojů (sklo, plasty, 

plechovky) …“ 

 

Odpadům se na tomto místě budu 

určitě věnovat já či někdo z kolegů i 

v budoucnosti, proto ten nadpis 

„poprvé“. 

A všem, kteří třídí, jak se má, udržují 

pořádek okolo kontejnerů, a mají to jako 

samozřejmost tímto děkuji a věřím že je 

to většina z nás      . 

 

Hezké dny příští a s pozdravem Váš zastupitel 

Tomáš Dědeček 


